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  Goedgekeurde versie 
                                                                                                     

Verslag openbare deel van de 184e bijeenkomst Raad FHML  
d.d. dinsdag 11 juli 2023 

Aanwezig: zie presentielijst 

 
1 Opening, mededelingen en vaststellen van de agenda 
De vice-voorzitter, I. de Jong, opent de openbare vergadering. Hij vervangt de voorzitter vanwege 
diens afwezigheid. 

 
2a Vaststellen van de tekst van het openbare deel van het verslag van de 183e 
bijeenkomst d.d. 13 juni 2023 
-23.1287o – d.d. 04-07-23 – verslag 
 
Zie de goedgekeurde versie van het verslag met kenmerk 23.1287/Io. 

 
2b Opmerkingen naar aanleiding van het openbare deel van het verslag 
Desgevraagd geeft de bestuurssecretaris aan dat het vervolg van de bespreking van het 
Faculteitsreglement in de bijeenkomst van de raad in september aanstaande zal plaatsvinden. De 
aanpassingen dienen namelijk nog met Juridische Zaken afgestemd te worden.  
 
3 Mededelingen vice-decaan  

De vice-decaan informeert de raad over de verdere integratie tussen de Universiteit Maastricht en 
het academisch ziekenhuis Maastricht. De voorzitters van beide instellingen hebben die intentie 
gezamenlijk uitgesproken. Het komend jaar wordt uitgetrokken om een goed bestuursmodel te 
ontwikkelen. De vice-decaan meent dat een intensievere samenwerking voordelen biedt op 
strategisch gebied. Echter, is het belangrijk dat een intensievere samenwerking ook op de 
werkvloer voelbaar is. 
 

De vice-decaan meldt verder dat Microsoft Outlook momenteel niet optimaal werkt binnen de UM 
en dat daaraan gewerkt wordt. Tot slot, kijkt de vice-decaan positief terug op het afgelopen 
personeelsfeest van het Maastricht UMC+. 

 
4 Huisvesting/gebiedsontwikkeling en nieuwbouw Randwyck 
De directeur FHML meldt dat er geen nieuwe ontwikkelingen te melden zijn. Zoals eerder 

aangegeven gaat de renovatie in de Uns50 (Zuid 2 en -4) verder en wordt er gewerkt aan het 
Voorlopig Ontwerp van de nieuwe proefdierfaciliteit. Binnenkort wordt gestart met de 
werkzaamheden aan het dak van de Universiteitsbibliotheek (UB) in Randwyck. Aansluitend vindt 
er ook een upgrade plaats van de UB en de verwachting is, dat in januari 2024 de UB weer klaar is 
voor gebruik. Als gevolg van de upgrade wordt een groot deel van de studieplekken tijdelijk 
gerealiseerd in het voormalig MSM-gebouw aan het Endepolsdomein. 150 studieplekken zullen daar 
permanent blijven. In de gerenoveerde UB komt ongeveer hetzelfde aantal studieplekken als in de 

huidige situatie terug. Tot slot meldt de directeur FHML dat de raad uitvoerig zal worden 
geïnformeerd over de ontwikkelingen ten aanzien van de huisvesting in Randwyck in één van de 
bijeenkomsten van de Raad FHML in het najaar van 2023. 
 
5 Onderwijs- en Examenregeling en Regels & Richtlijnen Master of Science programme 
Health Professions Education (MHPE) academisch jaar 2023-2024 
-23.1193 – d.d. 05-06-23 – brief decaan met bijlagen 

 
De vice-voorzitter geeft aan dat de raad reeds een vraag schriftelijk heeft voorgelegd aan het 
Bestuur FHML over deze OER. De raad vraagt namelijk naar de onderbouwing van het afschaffen 
van de cum laude regeling. M. oude Egbrink geeft aan dat het argument van programmatisch 
toetsen aan de basis ligt, maar dat daarnaast ook een tweede argument van toepassing is dat  
betrekking heeft op het vermijden van een competitie tussen de studenten. Het betreft een studie 

met veel internationale studenten waarbij opviel dat degenen die de Engelse taal goed beheersten, 
ook de cum laude kregen. Het derde argument is dat meer opleidingen de cum laude regeling gaan 
afschaffen.  
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De verschillende stakeholders waren over het algemeen positief over het voorstel tot afschaffing. 

Verder zal er een onderzoek gaan lopen waarbij de effecten van het afschaffen van de cum laude 
regeling zullen worden onderzocht. 

 
Op grond van de voorliggende stukken en de in raad gevoerde discussie stemt de raad in met de 
Onderwijs- en Examenregeling van de Master of Science programme Health Professions Education 
(MHPE), academisch jaar 2023-2024. 

 
6 Wijziging Onderwijs- en Examenregeling Bachelor European Public Health (EPH) 
academisch jaar 2023-2024 
-23.1497 – d.d. 04-07-23 – brief decaan met bijlagen 
 
M. oude Egbrink geeft een toelichting. 
 
De opleidingsdirecteur Health heeft samen met de Opleidingscommissie Health opnieuw gekeken 
naar een periode in jaar 1, blok 3 en in het kader van een verbeterslag in de kwaliteit van het 
onderwijs is voorgesteld om twee onderdelen van 3 ICTS samen te voegen als één onderdeel van 6 
ICTS. 

 
Op grond van de voorliggende stukken en de in raad gevoerde discussie stemt de raad in met het 
aanbrengen van een wijziging, i.c. een aanpassing in de blokken van jaar 1, in de Onderwijs- en 

Examenregeling van de Bachelor of Science Programme in European Public Health, academisch jaar 
2023-2024. 
 
7 Heraccreditatie Master Health Professions Education (MHPE) 

-23.1417 – d.d. 23-05-23 – brief wetenschappelijk directeur Onderwijsinstituut FHML met bijlagen 
 
M. oude Egbrink geeft een toelichting bij het heraccredicatie-rapport van de NVAO ten aanzien van 
de Master Health Professions Education (MHPE).  
De aanbevelingen van de NVAO worden opgepakt om zo de kwaliteit van de master verder te 
optimaliseren. 

 
8 ARBO-jaarverslag FHML 2021-2022 en Plan van Aanpak 2023 
-23.1447 – d.d. 04-07-23 – brief directeur FHML met bijlagen 
 
P. Willemsen geeft een toelichting. 
 
Het ARBO-jaarverslag geeft een overzicht van de activiteiten die zijn uitgevoerd in de jaren 2021 

en 2022 in het kader van de zorg voor gezonde en veilige arbeidsomstandigheden. Om invulling te 
geven aan die zorg heeft de UM als werkgever de verplichting om de actuele risico’s in de 
organisatie te monitoren. De Risico-Inventarisatie & Evaluatie (RIE) is hierbij erkend als wettig 
instrument om de risico’s van de organisatie in kaart te brengen. Het Plan van Aanpak is daarvan 

een onderdeel. De Faculteitsraad heeft advies-/instemmingsrecht op de manier waarop de RIE en 
het Plan van Aanpak worden uitgevoerd. 
Vanwege organisatorische redenen zijn de jaren 2021 en 2022 samengevoegd in het ARBO-
jaarverslag. Normaliter wordt er jaarlijks een jaarverslag opgesteld met een Plan van Aanpak. 
 
P. Willemsen geeft desgevraagd aan dat de risicobeoordeling voor de toepassing van een magnetic 
coil in hoofdstuk 7 ‘Arbeidsmiddelen en Specifieke werkzaamheden’ op aanvraag was. De RIE gaat 
over allerlei soorten arbeidsmiddelen. 
P. Willemsen legt verder uit dat de Instrumentele Dienst (Instrument Development Engineering & 
Development) inzicht heeft in alle instrumenten en apparaten die door de UM worden aangekocht. 

Eventuele risico’s die daarmee gemoeid zijn, worden doorgegeven aan de afdeling Arbo & 
Preventie. 
 
Desgevraagd geeft P. Willemsen aan dat er voldoende BHV’ers zijn. De bezettingsgraad tijdens 

kantooruren blijft een uitdaging, mede vanwege het thuiswerken. Momenteel wordt er gewerkt aan 

het overzichtelijk maken van de aanwezigheid van de BHV’ers. In sommige gevallen wordt er extra 
BHV ingehuurd, vooral bij activiteiten buiten kantooruren. 
 
Op pagina 5 van het jaarverslag vraagt de raad naar de betekenis van ‘iets met iemand’ bij de 
tabel ‘Type melding’. P. Willemsen legt uit dat ‘iets met iemand’ allerlei incidenten kunnen zijn, 
zoals het flauwvallen van een persoon of iemand die zich verwondt. Waarschijnlijk worden er 
minder meldingen gedaan van incidenten dan feitelijk plaatsvinden. Momenteel wordt er gewerkt 
aan een tool om de verschillende soorten incidenten te digitaliseren met als doel om incidenten 
zoveel mogelijk te voorkomen. 
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Desgevraagd geeft de directeur FHML aan dat er wederom wordt voorzien in een goederenlift in de 

Uns50 wanneer de CPV wordt verbouwd. 
 
De raad vraagt naar de resultaten van de Mind Health Check, die tijdens de coronapandemie werd 
aangeboden aan de studenten om het psychische welzijn te evalueren. P. Willemsen zal de raad 

hierover nader schriftelijk informeren. 
 
Op basis van de gevoerde bespreking, de door de preventiemedewerker FHML gegeven toelichting 
en de voorliggende documenten adviseert de raad positief over het Plan van Aanpak ARBO-FHML 
2023. 
 

9 Rapportage Formaldehyde-onderzoek 2022 vakgroep Anatomie & Embryologie 
-23.1460 – d.d. 04-07-23 – brief directeur FHML met bijlagen 
 
P. Willemsen geeft een toelichting. 
 
Voor het anatomieonderwijs wordt gebruik gemaakt van gehele- of delen van stoffelijk 
overschotten gefixeerd in formaldehyde. De stof formaldehyde, een kankerverwekkend middel, kan 
bij blootstelling boven een grenswaarde gezondheidsschadelijke effecten hebben. Tijdens het 
onderwijs kunnen docenten en studenten worden blootgesteld aan formaldehyde. Op periodieke 
basis worden er daarom blootstellingsmetingen uitgevoerd voor de stof formaldehyde, om aan te 

tonen dat er geen gezondheidsrisico's zijn voor studenten en docenten tijdens het 

praktijkonderwijs bij de vakgroep Anatomie & Embryologie. Vooralsnog is er geen alternatief 
middel voor de stof formaldehyde. 
 
In de voorliggende rapportage zijn de metingen voor blootstelling aan formaldehyde, uitgevoerd in 
2022 vermeld. De rapportage is door een gecertificeerd extern deskundige getoetst en positief 
beoordeeld. De rapportage is in lijn met bevindingen van metingen uit de voorgaande jaren 2016 

en 2019, wat inhoudt dat het bestaande beleid kan worden gecontinueerd. Een uitvloeisel van dit 
beleid is dat, conform NEN 689, de periodieke herhalingsmetingen moeten worden voortgezet, en 
bij de eerstvolgende gelegenheid, in 2024, zullen worden uitgevoerd. 
 
Tijdens de eerste meting is één van de studenten in de snijzaal 1 blootgesteld aan een te grote 
hoeveelheid formaldehyde, met een overschrijding van de grenswaarde. Naar alle 
waarschijnlijkheid kwam dit door het overmatig vrijkomen van formaldehyde uit delen van een 

stoffelijk overschot als gevolg van het verplaatsen van die delen. Er wordt nu bekeken hoe dit in de 
toekomst voorkomen kan worden. 
 

10 Leerstoel Keel-, Neus-, Oorheelkunde 
-23.1502 – d.d. 04-07-23 – brief decaan met bijlage 
-WC.23.083 – d.d. 23.06-23 – brief voorzitter Wetenschapscommissie Maastricht UMC+ 
-23.1964 – d.d. 04-07-23 – brief Opleidingscommissie Geneeskunde 

 
De vice-decaan geeft een toelichting. 
 
Op basis van de gevoerde bespreking, de door de vice-decaan gegeven toelichting en de 

voorliggende documenten adviseert de raad positief over het structuurrapport voor de invulling van 
een vakhoogleraar en afdelingshoofd ‘Keel-, Neus- en Oorheelkunde’. 
 
11 Leerstoel Verplegingswetenschap, in het bijzonder Integrated Care (Integrale Zorg) 
-23.1503 – d.d. 04-07-23 – brief decaan met bijlage 
-WC.23.081 – d.d. 23.06-23 – brief voorzitter Wetenschapscommissie Maastricht UMC+ 

-23.1941 – d.d. 29-06-23 – brief voorzitter Opleidingscommissie Health 
-23.1963 – d.d. 04-07-23 – brief voorzitter Opleidingscommissie Geneeskunde 
 
De vice-decaan geeft een toelichting. 
 
Op basis van de gevoerde bespreking, de door de vice-decaan gegeven toelichting en de 
voorliggende documenten adviseert de raad positief over het structuurrapport voor de invulling van 
een persoonlijke leerstoel ‘Verplegingswetenschap, in het bijzonder Integrale Zorg’. 
 
12 Nagekomen agendapunten 
Er zijn geen nagekomen agendapunten 
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13 Rondvraag 

Desgevraagd geeft de directeur FHML aan dat de overheadkosten voorde Startersbeurzen, voor alle 
faculteiten binnen de UM, boven de 20% uitkomen. Echter, afgesproken is om maximaal 20% 

overhead te berekenen. 
 
De raad vraagt naar de stand van zaken met betrekking tot Epass. M. oude Egbrink geeft aan dat 
er een uitgebreide analyse heeft plaatsgevonden door de ingestelde commissie. De commissie 

heeft het Onderwijsinstituut FHML geadviseerd om middels een aanbesteding op zoek te gaan naar 
een nieuw digitaal portfoliosyseem, omdat Epass te kwetsbaar is. Verder adviseert de commissie 
een transitieperiode van 3-5 jaar, zodat alle programma’s verantwoord kunnen overstappen. Het 
Onderwijsinstituut FHML overweegt om het advies over te nemen. 
 
Kim Luijten 
 

 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 

 


